
 

 

Lokaal Brabant op zoek naar de consistentie in het mestbeleid van de provincie 

Lokaal Brabant heeft geconstateerd dat de RVS, in haar vonnis met betrekking tot grootschalige 

mestverwerking door Kasteel Meeuwen, de provincie in het gelijk heeft gesteld.  De provincie tikt daarmee 

de voormalige gemeente Aalburg op de vingers. 

Hoofdargument wat RVS hanteerde voor het in het gelijk stellen van de provincie zou de overcapaciteit zijn 

aan mestverwerking in Brabant. Lokaal Brabant constateert verder dat diezelfde provincie de gemeente Oss 

terug mept in het hok, zo luidde krantenkoppen. Dit naar aanleiding van de aanvraag van MACE voor 

grootschalige mestverwerking in Oss, waarvan de gemeenteraad had besloten die te weren.   

Gezien het oordeel van de RVS zou verwacht mogen worden dat de provincie juist blij zou moeten zijn met 

het besluit van de gemeenteraad uit Oss. Er is immers volgens de argumenten van de provincie in de zaak 

Kasteel Meeuwen een overschot aan mestverwerking in Brabant! Lokaal Brabant begrijpt deze handelwijze 

van de provincie niet. Zij mist de consistentie in beleid en vraagt opheldering over hoe het nu precies zit.  

Graag hebben wij een to the point en eerlijk antwoord met argumentatie op de volgende vragen: 

1. Is er in Brabant nu wel of geen behoefte aan grootschalige mestverwerking? 

2. Zo ja, hoe verhoudt zich dat tot de argumenten van de provincie inzake de aanvraag voor Kasteel 

Meeuwen? 

3. Zo nee, hoe verhoudt zich dat tot het terugfluiten van de gemeente Oss naar aanleiding van hun 

besluit MACE te weren? 

4. Zou het niet zo dienen te zijn dat diegenen die het eerst hun vergunbare aanvraag op orde hebben 

en van de gemeenten medewerking krijgen,  dan ook daadwerkelijk een en ander zouden dienen te 

mogen realiseren? Zo nee, waarom niet? 

5. Is er hier mogelijk sprake van willekeur of zijn er andere voor ons als Lokaal Brabant niet zichtbare 

argumenten, zoals bijvoorbeeld gedane toezeggingen aan partijen of anderszins? 

6. Zo ja, waarom is dat dan niet openlijk gecommuniceerd richting Kasteel Meeuwen en verschuilt de 

provincie zich achter het argumenten van zogenaamde overcapaciteit? 

7. Zo nee, is de provincie dan bereid om besluiten te heroverwegen, temeer daar een geconcentreerde   

mestverwerking van 500.000 ton op 1 locatie, nagenoeg overal op veel maatschappelijke weerstand 

zal stuiten. 

8. Kunt u tot slot uitleggen hoe het kon gebeuren dat waarom het aanvankelijke enthousiasme van GS 

met betrekking tot de plannen van Kasteel Meeuwen volledig is verdwenen en plaats heeft moeten 

maken voor een procedure bij de RVS? 

Met vriendelijke groet, 

Drs. J.A. Ockers,  fractievoorzitter Lokaal Brabant. 


